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بررسی لغو مسابقات لیگ دسته دوم به خاطر تبانی

فقط یک دیدار تعلیق شد نه کل لیگ
مسئول لیگ دسته دوم: به خاطر یک بی خدا در مسجد را نمی بندند 
مشاور حقوقی فدراسیون: فوتبالی را که شهره به فساد باشد، نمی خواهیم

الهه احمدی: بیش از هرکسی این کار بزرگ را درک می کنم

طلای فروغی اول راه مدال آوری 
تیراندازی است  

بهـداد سـلیمی قهرمـان وزنه بـرداری المپیـک ۲۰۱۲ کـه بعـد از کسـب مدال 

طلای بازی های آسیایی ۲۰۱۸ اندونزی از دنیای  قهرمانی خداحافظی کرد، 

ایـن روزهـا در سـمتی جدیـد همراه کاروان ایـران در المپیک توکیو حضور داد. 

وی کـه پـس از مدتـی اسـتراحت بـه دنیای مربیگری وارد شـد و دوره های آن را 

گذرانـد، دو سـال پیـش به عنـوان مشـاور دکتـر صالحی امیـری، رئیـس کمیته 

ملـی المپیـک انتخـاب شـد و در ادامـه نامـش بـرای بازی های المپیـک توکیو 

در کادر سرپرسـتی کاروان ایـران قـرار گرفـت و خیلـی زود وارد مدیریـت ورزش 

شـد. قهرمانی که در دو دوره المپیک حضور داشـت حالا از نزدیک تماشـاگر 

رقابـت نماینـدگان ایـران در این تورنمنت بزرگ اسـت.  

عضـو کادر سرپرسـتی کاروان کشـورمان درخصـوص شـرایط میزبانـی توکیـو 

بـه »فرهیختـگان« گفـت: »شـرایط برگـزاری بازی هـای المپیـک تـا الان خـوب 

بـوده اسـت و تنهـا مشـکلی کـه وجـود دارد در بحـث ترانسـفر از فـرودگاه بـه 

دهکـده و از دهکـده بـه سـالن ها اسـت. روزهـای اول این مشـکل بیشـتر بود، 

ولـی بهتـر شـده اسـت. در بحـث تغذیـه، سـالن مسـابقات و امکانـات دهکـده 

شـرایط نسـبتا خوب اسـت.« 

وی درخصـوص عملکـرد کاروان ایـران در روزهـای نخسـت بازی هـای المپیک 

گفـت: »بـه عقیـده مـن عملکـرد کاروان تـا اینجـا خـوب بـوده و ورزشـکاران 

تمـام تـلاش خـود را کردنـد. در ادوار گذشـته هیـچ گاه در هفتـه اول مـدال 

طـلا نداشـتیم، امـا در ایـن دوره یـک مـدال طـلا در تیرانـدازی و توسـط جـواد 

فروغـی به دسـت آوریـم کـه باعـث شـد خیلـی زود وارد جدول مدال ها شـویم و 

جایـگاه خوبـی هـم به دسـت بیاوریـم. عملکـرد ملی پوشـان مـا در رشـته هایی 

مثـل والیبـال، شمشـیربازی و قایقرانـی نیـز تـا الان قابـل قبـول بـوده اسـت. 

امیـدوارم در روزهـای آینـده و در سـایر رشـته ها هـم شـاهد عملکـرد خوبـی از 

ورزشـکاران کشـورمان باشـیم.« 

دارنـده مـدال طـلای المپیـک در وزنه بـرداری درخصـوص شـرایط ایـن رشـته 

در المپیـک توکیـو و پیش بینـی اش از عملکـرد نماینـدگان ایـران در ایـن دوره 

از مسـابقات یـادآوری کـرد: »مـا دو نماینـده شایسـته در وزنه بـرداری داریم که 

امیـدوارم هـر دو مـدال بگیرنـد. علـی داوودی جـوان اسـت و رقابـت خوبـی در 

سـنگین وزن دارد. امسـال در سـنگین وزن مدال گرفتن راحت تر اسـت، چون 

چند مدعی سـنگین وزن نتوانسـتند سـهمیه بگیرند و ما شـرایط خوبی را داریم 

و داوودی شـرایط کسـب مدال را دارد.« 

سـلیمی تصریـح کـرد: »علـی هاشـمی دیگـر نماینده ما هم چنـد رقیب مدعی 

و جـدی در ایـن مسـابقات دارد، ولـی او نیـز وزنه بـردار عنـوان داری به شـمار 

مـی رود و شـانس کسـب مـدال دارد. درنتیجـه امیدواریـم هـر دو نماینـده مـا 

در توکیـو مـدال بگیرنـد.« 

وی در پایـان درمـورد اینکـه آیـا دلـش بـرای وزنه زدن تنگ نشـده اسـت، تاکید 

کرد: »دل من همیشـه برای وزنه زدن تنگ می شـود، ولی عمر ورزش قهرمانی 

کوتـاه اسـت و خوشـحالم کـه ایـن فرصـت نصیبـم شـده و در یک  جـای دیگـر 

درحـال کمک کـردن به ورزش کشـورم هسـتم.«

فرزام: امیدوارم نگاه ها به قایقرانی عوض شود و حمایت شویمبازتاب عملکرد ورزشکاران ایرانی در آغاز المپیک 2020بهداد سلیمی: هر دو وزنه بردار ما شانس مدال هستند

وان ایران تا اینجا  عملکرد کار
خوب بوده است

پیشرفت عالی پرستار 41ساله
نگرانی ایتالیایی ها از برد والیبال ایران

برای درخشش ملایی و خلق 
یسک کردیم شگفتی ر

محمدرضا کربلایی
 روزنامه نگار

بالانشینان جدول بردند تا تکلیف قهرمانی به هفته آخر بکشد
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بهداد سلیمی در گفت وگو با »فرهیختگان«: هر دو وزنه بردار ما شانس مدال هستند

عملکرد کاروان ایران تا اینجا خوب بوده است

الهه احمدی در گفت وگو با »فرهیختگان«: بیش از هرکسی این کار بزرگ را درک می کنم

طلای فروغی اول راه مدال آوری تیراندازی است  
تیراندازی برای موفقیت نگاه عادلانه مسئولان را می خواهد 

الهه احمدی، تیرانداز کشـورمان که سـابقه حضور 

در دو المپیـک لنـدن و ریـو را در کارنامـه دارد و 

در هـردو المپیـک بـه مقـام ششـمی دسـت یافتـه 

اسـت، درمـورد ارزیابـی نتایـج تیرانـدازان ایـران و 

به خصـوص طـلای جـواد فروغـی در رشـته تپانچـه در المپیـک توکیـو اظهـار داشـت: »شـاید بهتـر از هرکـس 

دیگـری معنـا و حـال آقـای فروغـی و کار بزرگـی کـه او کـرد را مـن درک کنـم، چـون در دو المپیـک گذشـته تـا 

نزدیکی هـای گرفتـن مـدال رفتـم، امـا در هـردو المپیـک نفـر ششـم شـدم، امـا فروغـی کار بسـیار بزرگی کرد 

و مـدال ارزشـمندی را به دسـت آورد. معتقـدم بیشـتر از هرچیـزی کـه بـرای خـود فروغـی در ایـن مسـابقات به 

دسـت آمـد، ارزش ایـن مـدال بـرای تمـام تیرانـدازی ایـران بـوده، اسـت و خواهـد بـود؛ چراکـه بالاخـره اولیـن 

مـدال کاروان ایـران در المپیـک توکیـو توسـط یـک تیرانـداز آن هـم با خوشـرنگ ترین مدال به دسـت آمد و این 

نشـان دهنده بـاور، ایمـان و اعتمادبه نفـس و تـلاش و پشـتکار یـک فـرد اسـت که البته یک مجموعه نیز پشـت 

آن بـوده و نبایـد دور از ذهـن باشـد کـه ورزش هـای انفـرادی و ورزش هـای رکـوردی مثـل تیرانـدازی واقعـا بـه 

توانایی هـای بـالای فـردی نیـاز دارد، بنابرایـن به خاطـر ایـن کار بزرگـی کـه جـواد فروغی انجـام داد، از صمیم 

قلـب بـه او تبریـک می گویـم و امیـدوارم ایـن مـدال المپیـک اسـتارتی باشـد بـرای المپیک هـای بعـدی و بـه 

امیـد اینکـه تیرانـدازی هـم بـه جمـع رشـته هایی وارد شـود کـه به چشـم رشـته های مـدال آور در کشـورمان به 

آن نـگاه شـود؛ چراکـه تیرانـدازی همیشـه رشـته پرمدالـی خواهـد بـود. ضمـن اینکـه بازهـم در ادامـه همیـن 

رقابت هـای المپیـک توکیـو شـانس کسـب مـدال را داریـم.«

وی دربـاره عملکـرد تیرانـدازان در رقابت هـای دیـروز ایـن رشـته اظهـار داشـت: »دیـروز نیـز بچه ها بـا اختلاف 

بسـیار کمـی از رسـیدن بـه فینـال بازماندنـد و ایـن شـرایط را فقط یک تیرانـداز می تواند بفهمـد که وقتی یکی 

بـا نمـره ای عالـی و بـا یک دهـم امتیـاز نمی توانـد بـه فینـال راه پیدا کنـد، یعنی چـه اتفاقی افتاده. رکـورد آنها 

فوق العاده بالا بود و هم خانم رسـتمیان عالی کار کرد و هم آقای صداقت، با این حال این اول راه مدال آوری 

اسـت نـه اول راه تـلاش بچه هـای تیرانـدازی کـه بـه یکبـاره بـه المپیـک رفتـه و بخواهنـد مـدال بیاورنـد. الان 

اسـتارت مـدال آوری تیرانـدازان زده شـده و قطعـا طـی روزهای آینده شـانس های بیشـتری برای کسـب مدال 

در این رشـته ورزشـی داریم، هرچند المپیک جای سـختی اسـت و همه قهرمانان برای مدال درحالی مبارزه 

می کننـد کـه فقـط سـه مـدال در هـر رشـته توزیـع می شـود و در هرصورت امیـدوارم این رویه ادامـه پیدا کند.«

احمـدی تاکیـد کـرد: »مسـاله مهم تـری کـه بایـد روی آن تأکیـد کنـم ایـن اسـت کـه از آنجایـی مـدال طـلای 

جواد فروغی بسـیار ارزشـمند اسـت که شـاید این حرف من در میان شـیرینی طلایی که او کسـب کرده تلخ 

باشـد، امـا امیـدوارم بـا مـدال به دسـت آمده، خیلـی از افـراد توجـه خود را به این رشـته پرمدال مثـل تیراندازی 

جلـب کننـد. البتـه فقـط منظـورم تیرانـدازی نیسـت و ما خیلی رشـته های پرمـدال دیگر هم داریـم که درحال 

فعالیـت در ایـران هسـتند و اتفاقـا اسـتعدادهای زیـادی هـم در آن داریـم، این درحالی اسـت کـه تیراندازی تا 

قبـل از المپیـک لنـدن بـا وایلـد کارت بـه المپیـک می رفـت، امـا بعـد از سـه المپیـک کـه موفـق شـد به صورت 

پیاپـی سـهمیه بگیـرد، در سـومین المپیـک بـه مـدال طـلا دسـت پیدا کرد و این کار بسـیار ارزشـمندی اسـت 

کـه حتـی می توانـد در ادامـه همیـن رقابت هـا یـا حتـی المپیک هـای بعدی ادامه هم داشـته باشـد، پس بهتر 

اسـت توجهات به این رشـته جلب شـود و خیلی از مسـئولان به توزیع عادلانه فکر، احسـاس، توجه، بودجه، 

پـول و برنامه ریـزی بیشـتر توجـه کننـد. نبایـد فکـر کننـد مـا فقـط بودجـه می خواهیـم و بچه هـای تیرانـدازی 

فقـط به دنبـال پـول هسـتند، بلکـه فکـر، توجـه و احسـاس و بـاور مسـئولان و خیلـی از آدم هـای دیگـر را مـا 

می خواهیـم و فقـط بـرای رقابـت و موفقیـت یـک فضـای عادلانـه می خواهیـم. امیـدوارم بعـد از مـدال طـلای 

بـاارزش آقـای فروغـی این اتفـاق بیفتد.«

الهه احمدی که بعد از یک اسـتراحت یک سـاله قصد دارد دوباره تمریناتش را آغاز کرده و به میادین بازگردد، 

دربـاره اینکـه فکـر می کنـد تاچـه انـدازه تیم ملـی تیرانـدازی در رقابت هـای آینـده در المپیـک توکیـو بتوانـد 

کار بـزرگ خـود را تکمیـل کـرده و یک بـار دیگـر بـه مـدال برسـد، اظهـار داشـت: »در میکس هـم بچه ها خیلی 

شـانس دارنـد هـم بچه هـای تفنـگ و هـم بچه هـای تپانچـه، ایـن درحالـی اسـت کـه خیلـی کم پیدا می شـود 

کـه کشـورها در رشـته های مـردان و زنـان دو تیرانـداز هم سـطح و خـوب داشـته باشـند؛ یـا تیرانـداز مطـرح آقا 

دارنـد یـا یـک تیرانـداز مطـرح خانـم، اما ما در هر دورشـته تیراندازان قابل و خوبی در هـر دو بخش داریم و فکر 

می کنـم در رشـته میکـس باتوجـه بـه اینکـه یـک مـرد و یـک زن بـا هم بـا حریفان بـه رقابت می پردازنـد، خیلی 

راحت تـر می تـوان مـدال آوری کـرد. بچه هـای مـا نیـز خیلـی تیـم خوبـی دارنـد و می تـوان بـه این امـر امیدوار 

بـود. شـانس مـا در تیمـی خیلـی بـالا اسـت و امیـدوارم دو طلای این دو رشـته نیـز در آینده برای ایران باشـد.«

احمـدی کـه قـرار بـود در المپیـک ریـو پرچمـدار شـود، اما به خاطر برخـی اتفاقات این امر محقق نشـد، درباره 

اینکـه اصـولا پرچمـداری در المپیـک می توانـد روی روحیـه ورزشـکاران تاثیرگذار باشـد یا خیـر و اینکه باتوجه 

بـه پرچمـداری یـک تیرانـداز در المپیـک توکیـو ایـن موضـوع باعـث شـد انگیـزه و روحیـه تیرانـدازان بـالا رفته 

و کار را بـا طـلا آغـاز کننـد، اظهـار داشـت: »به نظـر مـن ایـن مباحـث ارتباطـی بـا هـم ندارنـد. البتـه اینکه یک 

نفـر پرچمـدار باشـد، افتخـار خیلـی بزرگـی اسـت که جلـوی کاروان رژه برود، امـا این برای ورزشـکاری که قرار 

اسـت در المپیـک شـرکت کنـد و سـال ها تـلاش کـرده و سـهمیه گرفتـه و خـودش را در ایـن مـدت حفـظ کرده 

تـا بتوانـد بـه المپیـک برسـد باعـث تقویـت یـا ضعف روحی او نمی شـود. من خـودم قرار بود پرچمـدار المپیک 

ریـو باشـم، امـا چـون صبـح روز بعـد از مراسـم افتتاحیـه مسـابقه داشـتم، ایـن پرچم از مـن گرفته شـد، ولی نه 

روحیـه مـن کـم شـد و نـه اگـر آن اتفـاق می افتـاد انگیـزه مـن بیشـتر می شـد. هیـچ فرقـی نمی کنـد کـه پرچم 

ایـران دسـت کدام یـک از ورزشـکاران باشـد، چـون مـا ورزشـکاران می دانیـم هرکـدام از ما کـه در المپیک قدم 

گذاشـتیم همـه مـا زحمـت کشـیدیم و هیچ فرقی نمی کند چه کسـی پرچمدار باشـد، بنابراین بـا روحیه ای که 

مـن از بچه هـا سـراغ دارم، مطمئـن هسـتم اولا باعـث افتخـار جامعه تیراندازی اسـت که یک نفـر از این جامعه 

پرچمـدار شـود و آنهـا از ایـن موضـوع خوشـحال هسـتند و ثانیـا مطمئنـم ایـن امـر اتفاقـی را رقـم نمی زنـد که 

باعـث کاهـش روحیـه بقیـه شـود، چـون واقعـا بچه هـا روحیه قوی داشـتند و دو سـال تمام در شـرایط کرونایی 

و تمرینـات سـختی کـه وجـود داشـت و حواشـی ای کـه به وجـود می آمـد خودشـان را حفظ کردند و توانسـتند 

بـا موفقیـت در المپیک ظاهر شـوند .«

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
روزنامه نگار


